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Møde den: 28. april 2014 

1443-340 Arts Videolink 

UVA/EKA båndmøde 

 

Til stede: Mette Dremstrup (MD), Sarah B. MacIntyre (SBM), Sissel Johansen 

(SRJ), Solveig Sannem (SOS), Søren Anker Andersen (SAA), Helle S. Steffensen 

(HSS) 

 

Fraværende: Mariann Holmslykke (MAR), Theresa Albøge Laursen (TAL) 

REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Tilføjelser? 

 

2. Opfølgningspunkter (15 min) 

- Indstilling af afviste eksamensbesvarelse bilag 1 (svar fra chefgruppen) 

 

3. Drøftelsespunkter (60 Min) 

 

- Stormøde angående STÅ (Bilag 2, mail fra Sarah) 

- Planlægning af fremtidige UVA/EKA møder v/HSS 

- Workflowanalyse som skal laves i forbindelse med LMS/Digital eksa-

men og Planlægningssystemet. UVA/EKA skal finde sin rolle og beman-

ding v/HSS (Bilag 3a og 3b) 

- Opsamling på LMS workshop. Resultatet af første workshop er klar. Det 

har resulteret i en del actions til UVA/EKA. UVA/EKA skal drøfte den 

videre proces. (se bilag 5 - se actionsliste sidst i referatet) 

 

4. Orientering fra 

- Det tværgående bånd for uddannelse 

- Dialogforum 

- SNUK-båndet 

- VEST-båndet 

- UJS 

- Driftsenheden 

- - Andre?  

Intet nyt siden sidst. 

 

5. Fremdriftsreform (15 min) 

Båndet skal drøfte ønske/behov samt indhold/længde af møde med pro-

jektgruppe for fremdriftsreformen. Se bilag 4a og 4b). 

Mandag d. 7. april har der været holdt SNUK møde og tirsdag d. 8. april 

REFERAT 
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holder driftskoordinator møde med Fremdriftsprojektgruppen. HSS med-

bringer seneste nyt fra begge møder i forhold til projektgruppens besøg i 

båndet.   

 

6. Pipeline (20 min) 

 

- Drøftelse af prioritering af igangværende sager. Se Sharepoint liste over 

igangværende emner. 

 

Drøftelsespunkter: 

 

- Seneste ansøgningsfrist i en optagelsestermin på kandidat fra 

UVA/EKA-møde d. 16.12.2013 

- Prioriteringsmodel for emnemanchetter v/SBM 

 

Emnemanchetter klar til prioritering: 

 

- Emnemanchet 'Oprydning i gamle jobs på STADS PRODUKTION, 

version 13.1' v/Peter Herning. Dato for behandling er ikke fastsat 

endnu. 

 

Emnemanchetter som endnu ikke er beskrevet (pipeline til pipeline) 

 

Emnemanchet: 'Brug af kaldenavn og visning af prøveform på Selvbetje-

ningen’ skal omskrives så problem skitseres, og der ikke forslås en løsning 

v/MAR 

 

 

7. Forslag til dagsorden for næste møde 

Er der en konflikt i forhold til næste møde, der er testworkshop i forbindel-

se med fremdriftsreformen? 

 

8. Eventuelt (5 min) 

 

 

REFERAT 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Det blev besluttet at skubbe følgende punkter til næste møde: 

 Drøftelse om STÅ Stormøde  

 Gennemgang af opgaveoverblik og prioritering af denne. 

 

Det blev besluttet, at vi under eventuelt drøfter tilbagemelding til AU IT 
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vedr. aflysning af servicevindue d.17. og 18. maj.  

 

2. Opfølgningspunkter 

Indstilling om afviste eksamensbesvarelser 

Chefgruppen har godkendt indstillingen om afviste eksamensbesvarelser 

med en enkelt rettelse. MD sender denne rettelse til SOS, som indarbejder 

den.  

Chefgruppen har tilbudt at hjælpe med implementeringen af indstillingen. 

Det kunne f.eks. være ved, at man via Maria fik AU KOM til at hjælpe med 

formidling til de forskellige målgrupper.  

Der var enighed om at overveje at implementere ændringen i forbindelse 

med implementering af Digital eksamen, idet den nye platform systemun-

derstøtter arbejdet. Da dette har en længere tidshorisont, bør det overvejes, 

hvordan implementeringen finder sted. 

 

Følgende blev besluttet: 

SOS bliver ansvarlig for at lave et oplæg om implementering, som f.eks. be-

lyser fordele og ulemper ved at kæde det sammen med Digital eksamen. 

Der skal tages højde for, at implementeringen kan medføre studieordnings-

rettelser. 

 

Underviserportal 

Afledt af ovenstående dialog spurgte SRJ til, om der var planer/tanker om 

en underviserportal på AU. Det har de snakket om i Emdrup. De bruger 

meget tid på support af VIP’er omkring regler og procedure for ansatte og 

denne support kunne blive en del mindre, hvis man havde et sted at sende 

VIP’erne her, hvor de på en struktureret måde kunne søge hjælpe selv. SOS 

fortalte, at der var lavet et underviser årshjul på Arts Aarhus.  

 

Følgende blev besluttet: 

 SRJ laver et oplæg til, hvad der kan være på sådan en portal. 

 Efterfølgende tilføjelse: på ST er der i tilknytning til et par institut-

ter lavet en folder, der primært henvender sig til nyansatte VIP, og 

som der er blevet taget godt imod – SAA sender kopier til Sissel 

 HSS undersøger, om der er initiativer/planer i gang om en underviser-

portal på AU. 

 UVA/EKA tager det op på møde igen, når overstående er klarlagt.  

 

3. Drøftelsespunkter 

- Stormøde angående STÅ (Bilag 2, mail fra Sarah) 

Punktet er udsat til møde d. 21. maj og kobles til punkt om STÅ-tælling, 

hvortil Marianne Toftegaard er inviteret. 
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- Planlægning af fremtidige UVA/EKA møder v/HSS 

Efter sidste møde var der lidt uenighed om, hvorvidt UVA/EKA var ble-

vet enige om at holde møder hver uge eller hver anden ugen. 

 

Der var følgende overvejelser: 

 Det er godt ikke at have for mange faste møder i kalenderen, det 

taler for møde hver anden uge.  

 Der er som regel stof nok til et møde hver uge, men måske skyldes 

det, at UVA/EKA selv er gode til at sætte ting i gang. 

 Når der holdes møder hver anden uge, skal dagsorden være klar ca. 

1 uge før mødet, så deltagerne har bedre tid til forberedelse og til at 

kvalificere ting med baglandet.  

 

Der blev besluttet følgende: 

UVA/EKA holder møder hver anden onsdag frem til sommerferien, her-

efter evaluerer UVA/EKA på forløbet. HSS laver en mødeplan, som god-

kendes på næste møde.  

 

- Workflowanalyse som skal laves i forbindelse med LMS/Digital eksa-

men og Planlægningssystemet. UVA/EKA skal finde sin rolle og be-

manding v/HSS (Bilag 3a og 3b) 

HSS indledte med at fortælle, at datoerne er fastsat til følgende dage: 

6. maj, 27. maj, 16. juni. 

 

Der er enighed om, at det er nogle vigtige møder, som der er behov for 

at prioritere. Samtidig efterspørger UVA/EKA mere information om 

analysen, da det ikke er helt klart, hvor bred/detaljeorienteret analysen 

bliver i forhold til arbejdsprocesser, og hvor teknisk den bliver i forhold 

til systemanvendelse. Afsnitslederne forventer selv at deltage i work-

shoppen, men vil gerne have én og måske flere medarbejdere med. Flere 

nøglemedarbejdere er på kursus den dag workshop 1 falder og vil derfor 

ikke kunne deltage. 

 

Følgende blev besluttet: 

 HSS finder mere materiale til båndet om workflowanalysen. 

 HSS afklare om det er muligt at bemande de 3 workshop med for-

skellige medarbejdere. 

 UVA/EKA deltagere skal være afklaret inden udgangen af uge 19 

 

- Opsamling på LMS workshop.  

Resultatet af første workshop er klar. Det har resulteret i en del actions 

til UVA/EKA. UVA/EKA bliver i referatet fra workshoppen bedt om føl-

gende: 

 



 

 

    

Side 5/7 

 

AARHUS 

UNIVERSITET 

 

Uddrag af referat: 

”UVA/EKA båndet vil være en naturlig part i, hvordan vi eksekverer 

store dele af listen. Det skal afklares meget hurtigt hvilken metode, der 

er mest velegnet og effektiv. 

1. Ansvarlig for aktioner kan placeres i dedikerede i mindre af-

grænsede arbejdsgrupper. 

2. Der fortsættes med afklaringer i fælles workshop.” 

 

UVA/EKA anbefaler, at det videre forløb laves som mindre grupper. Det 

bør drives/styres af en projektleder fra AU Studier, som også får til an-

svar at sikre sammenhæng mellem de enkelte arbejdsgrupper. Deltagere 

i de enkelte arbejdsgrupper kan tages ud af fra den indledende work-

shop. 

 

4. Til orientering 
Referater fra de seneste VEST og SNUK møder sendes til UVA/EKA. 

 

Orientering fra det tværgående bånd for uddannelse 

Der var møde tirsdag den 22. april. Flg. punkter var på dagsorden og blev 

drøftet: 

 Fremdriftsreform (se mere under punkt 5. Fremdriftsreformen) 

 Nye uddannelser, som er godkendte til videre behandling i Uniled 

inden fremsendelse til Styrelsen mhp. prækvalifikation: KA i Ur-

ban Studies og BA i fødevarer 

 Status på nye uddannelser, der er efter at have været sendt til præ-

kvalifikation hos styrelsen har modtaget svar fra RUVU (Udvalg til 

Vurdering af Uddannelsers Relevans): 15 blev sendt ind, 8 er god-

kendte, 6 har fået afslag og 1 er sat på standby foreløbig 

 1. delrapport fra Kvalitetsudvalget ( http://ufm.dk/uddannelse-og-

institutioner/rad-naevn-og-

udvalg/kvalitetsudvalget/publikationer/publikationer )  

 Status på timetællingsprojektet 

 

Fremdriftsreformen 

Siden sidst: 

 På mødet i Det Tværgående Bånd for Uddannelse den 22. april blev 

der drøftet studietidsaktivitet (inaktivitet og maksimale studieti-

der). Man arbejder videre på næste møde i Det Tværgående Bånd 

for Uddannelse den 6. maj samt i AU Forum for Uddannelse den 

12. maj. 

 Universitetsledelsen har tiltrådt indstilling fra Det Tværgående 

Bånd for Uddannelse, der betyder, at studienævnene får mulighed 

for at delegere afgørelseskompetence til administrationen i rutine-

sager med en fast praksis.  

http://ufm.dk/uddannelse-og-institutioner/rad-naevn-og-udvalg/kvalitetsudvalget/publikationer/publikationer
http://ufm.dk/uddannelse-og-institutioner/rad-naevn-og-udvalg/kvalitetsudvalget/publikationer/publikationer
http://ufm.dk/uddannelse-og-institutioner/rad-naevn-og-udvalg/kvalitetsudvalget/publikationer/publikationer
http://ufm.dk/uddannelse-og-institutioner/rad-naevn-og-udvalg/kvalitetsudvalget/publikationer/publikationer
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 Universitetsledelsen har tiltrådt indstilling fra Det Tværgående 

Bånd for Uddannelse om, at det bør sikres, at der er mobilitetsvin-

duer i alle studieordninger med efterfølgende merit for 30 ECTS. 

 Universitetsledelsen har besluttet principperne for model for for-

deling af økonomiske konsekvenser for hovedområderne, hvis re-

duktionskravet om 4,7 måneder ikke nås. 

 

UVA/EKA efterspørger principperne for den økonomiske model for forde-

ling. HSS følger op på denne forespørgsel.  

 

5. Fremdriftsreform 
Projektgruppen vil gerne komme på næste UVA/EKA møde. UVA/EKA skal 

afklare, hvad de ønsker at bruge mødetiden på. Projektgruppen vil gerne 

orientere bredt om fremdriftsreformen og have en dialog i gang. 

 

UVA/EKA blev enige om følgende spørgsmål til projektgruppen: 

 Hvordan kan Birgit Andersens rolle konkretiseres? UVA/EKA har 

et ønske om, at Birgit kan komme på båndmøder og give projekt-

status og sættes fokus på ting/opgaver, som projektgruppen øn-

sker, at UVA/EKA kan skal tage fat på. 

 UVA/EKA så gerne, at Birgit bliver aktiv i arbejdsgrupperne, har 

overblik over afhængigheder/relationer mellem arbejdsgrupper og 

vil skabe overblik over status i arbejdsgrupperne.  

 Hvad ser projektgruppen, at UVA/EKAs rolle er i det nuværende 

setup, og hvordan skal dette komme til udtryk? 

 Afklaring af, hvad der sker, når arbejdsgrupperne afleverer et pro-

dukt/resultatet af deres arbejde – hvor kommer det hen og hvor-

dan kommer det videre? 

 Dialog om informationsbehov i UVA/EKA - f.eks. vil UVA/EKA 

gerne kende de indstillinger, som bliver behandlet i forbindelse 

med fremdriftsreformen. 

 Hvis der i forbindelse med projektgruppens ønske om at komme 

på båndmøde, er nogle ting/opgaver som projektgrupper forven-

ter, at UVA/EKA skal træffe beslutning om eller mene noget om på 

mødet, vil UVA/EKA gerne have information om dette før mødet. 

Det skal sendes til HSS, som sender videre til UVA/EKA. 

 

 

6. Pipeline 
Udsat til næste møde 

 

7. Næste møde: 
Marianne Toftegaard Hansen kommer på næste møde, hvor procedure for 
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STÅ samt stormøde om STÅ diskuteres. Dette punkt sættes først på mødet, 

så der kan inviteres andre med fra HO til dette punkt. Bemærk: Efter mødet 

er det besluttet at det først kommer på møde d. 21. maj, da væsentlige del-

tagere er forhindret i at deltage. 

Fremdriftsreformgruppen kommer på besøg – der afsættes ca. ½ time.  

 

Mødet afholdes d. 7. maj som planlagt. UVA/EKA har ikke planer om at 

deltage i STADS-testworkshops om fremdriftsreformen.  

 

8. Eventuelt 
AU IT servicevinduer. 

Servicevindue d. 17.- 18. maj er udsat pga. ønske fra BSS.  

AU IT har bedt UVA/EKA komme med et bud på en ny weekend inden 

sommerferien.  

Eneste mulighed er 31. maj 1. juni. De øvrige weekender kan det ikke lade 

sig gøre. Bemærk også, at det kun er lørdag og søndag, det er muligt. D. 29. 

og 30. maj er ikke muligheder. UVA/EKA vil gerne understrege, at det ikke 

er hensigtsmæssigt at ændre tidspunktet for servicevinduet på nuværende 

tidspunkt, og at alternativet vil give problemer for hovedområderne.  

UVA/EKA ønsker endvidere viden om, hvad der skal til for, at man som ho-

vedområde kan blokere for et servicevindue. UVA/EKA anbefaler, at dette 

spørgsmål eskaleres til chefgruppen. Båndet ønsker nogle klare prioriterin-

ger.  

 

AU IT ønsker at høre om, hvorvidt følgende datoer fortsat er reserveret til 

servicevinduer:  

 6.-7. september 

 15.-16. november 

 27.-28. december.  

 

UVA/EKA’s svar er, at de ikke er reserveret, da UVA/EKA ikke har modta-

get en tilbagemelding fra AU IT om, at båndets anbefalinger er blevet til 

servicevinduer. UVA/EKA vil meget gerne have en tilbagemelding fra AU IT 

om weekenderne skal reserveres.  

 

 

 


